
Jämsänjoen yhtenäiskoulun vanhempainyhdistys ry   Pöytäkirja 

Hallituksen kokous 

 

Paikka: Teams 

Aika: torstai 20.01.2022 klo 17.30. 

LÄSNÄ: Heli Mäkinen, Jaana Kummala, Terhi Äikäs, Saija Saarenketo-Häyrynen, Jenni Tiainen, 

Kirsi Rousi, Marjukka Lahtinen, Sanna Villanen, Satu-Päivi Hirvikorpi-Ilmonen, Kaie Hakonen, Sini 

Nurmi, Susanna Kunnari, Virpi Kokkonen, Tiina Mustakallio, Tiia Rautiala-Rantanen,Galina 

Hanhimäki. 

 

1.Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo. 17:31 

2.Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3.Esityslistan hyväksyminen 

Käsiteltävien asioiden järjestystä muutettiin, jotta rehtori Jaana Kummala ennätti kertoa 

koulun kuulumiset. 

4.Pöytäkirjantarkastajien valinta 

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Virpi Kokkonen ja Sini Nurmi 

5.Edellisen kokouksen pöytäkirja  

Käytiin läpi ja hyväksyttiin. 

6.Luokkien ja koulun kuulumiset 

Kevät aloitettu lähiopetuksella, poissaoloja ollut sekä oppilailla että opettajilla. Uudet 

koronaohjeistukset annettu tänään 20.1.2021. Maskit otettu käyttöön kaikilla. Maskien 

käyttö oppilailla ollut hyvin valveutunutta ja neuvovat toisiaan mielellään. Keskusteltu siitä, 



että kaikki lapset eivät pysty maskia käyttämään, eikä heitä voi siihen pakottaa, koska 

kyseessä on vain suositus. 

 

7.Vanhempainyhdistykselle tullut posti 

Verohallinnolta tullut verotuspäätös. Ei maksettavaa tai palautettavaa veroa.  

8. Ystävänpäivätempaus 

Asian käsittelyä esitetty lykättäväksi koronatilanteen vuoksi. Heli Mäkinen ehdottanut 

jotain pientä muistamista oppilaille ystävänpäivän tienoolle, vaikka massatapahtumaa ei 

voi järjestää. Puheenjohtaja ehdottanut puusydämien veistämistä, joita lapset voisivat 

värittää ja jakaa toisilleen. Tätä kannatettu. Puheenjohtaja hoitaa asian Avituksen kanssa. 

9. Luontoretken kustannuksiin osallistuminen luokka-asteittain 

Puheenjohtaja esitellyt talousarvion. Esittänyt, että pidetään luontoretkikustannuksiin 

liittyvä asia esityslistalla seuraavissa kokouksissa, kunnes asia käsitellään. Tätä kannatettu. 

10.Muut esille tulevat asiat 

Puheenjohtaja esittänyt suunnitellun paneelikeskustelun runkoa. Keskusteltu, millaisia 

henkilöitä paneelikeskusteluun otettaisiin. Paneelikeskustelu järjestettäisiin pääsiäisen 

jälkeen. Ehdotettu paneelikeskustelua järjestettäväksi arki-iltana. Asian suunnittelua 

jatketaan. 

11.Seuraava kokous 

Torstaina 17.2.2022 klo. 17:30 Teamsin kautta. 

12. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo.18:29. 

 

 


